
MÖTESPROTÉS

Styrelsen konfronteras med det senaste inom 

sammanträdestekniken.

Text och bild Glan

I samarbete med Studieförbundet Vuxenskolan



Vi har tränat med datorer, 

surfplattor och 

smartphones.



Under sommaren avhölls styrelsemötena i Rosa husets gräs. I 

takt med de goda förhållandena under sommaren, kunde vi 

framåt hösten med 10 ledamöter samsas inomhus. Idag måste 

vi ta till ny teknik eftersom vi jämför oss med butiker där varje 

kund måste ha 10 kvm yta. Trängsel vid in- och utgång 

behöver vi inte ta hänsyn till då 4 personer samlas.

Det är svårt att tro, men trots att all verksamhet ligger i träda, 

finns det en hel del ärenden som måste tas om hand.

Har styrelsen alltså satt sig på skolbänken och under ledning 

av webbredaktörerna bekantat sig med den digitala 

mötestekniken och är vi nu beredda genomföra vårt första



helt digitala styrelsemöte på egen hand.

Som syns på bilden har medlemmarna övat sig i omgångar om 

2 eftersom vi inte ville samlas fler än 4 i lokalen.

Bilden föreställer Lena, Torsten och PA medan Göran är 

fotograf.

Idag kunde vi ropa till varandra analogt när rundgången i 

högtalarna blev oss övermäktig, fredag den 5 feb blir det allvar

när Laila leder oss i styrelsemöte, var och en sittandes hemma.



Just ikväll tycker jag mig ha uppfattat att det inte längre 

behöver bli värre innan det blir bättre. Sannolikt är vi på 

toppen av 2.a omgången pandemi. Dessutom är vi snart 

vaccinerade hela bunten.

Ta väl hand om er. 

TILLÄGG PÅ MORGONEN 20 JAN.

Kolla på SPF Ronneby hemsida under Nyheter, där alla

medlemmar inbjuds delta i samma utbildning som vi just 

genomfört. Digitalt under ledning från förbundet.


